

中国生物医学工程学会

中国生物医学工程学会团体标准公告

Chinese Society Of Biomedical Engineering

Announcement for Standards

2019 年第 3 号 (总第 5 号)

No.3 2019 (No.5 in total)

中国生物医学工程学会批准《医疗器械网络安全质量评价方法》(T/CSBME 009-2019)、《一次性使用无菌医用敷贴》(T/CSBME 010-2019)、《一次性使用无菌医用输液贴》(T/CSBME 011-2019)、《一次性使用无菌医用纱布块》(T/CSBME 012-2019)、《一次性使用无菌医用棉签》(T/CSBME 013-2019)、《一次性使用无菌医用棉球》(T/CSBME 014-2019)、《一次性使用无菌医用帽》(T/CSBME 015-2019) 共 7 项团体标准, 现予公告。

The CSBME standards for Assessment of Quality Evaluation Method of Cybersecurity in Medical Devices(T/CSBME 009-2019), Disposable use of sterile medical Pad/patic(T/CSBME 010-2019), Disposable use of sterile infusion tape (T/CSBME 011-2019), Disposable sterile Medical gauze blocks (T/CSBME 012-2019), Disposable Sterile Medical Cotton Stick(T/CSBME 013-2019), Disposable Sterile Medical Cotton Ball(T/CSBME 014-2019), Disposable Sterile Medical Cap(T/CSBME 015-2019), were approved by the Chinese Society Of Biomedical Engineering, and now they are effective.

中国生物医学工程学会
Chinese Society Of Biomedical Engineering

2019年12月18日

2019-12-18

